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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:30 Länsstyrelsens tilldelning av skyddsjakt på varg

Jägare, lantbrukare och många andra oroliga svenskar – inte minst vi med 
anknytning till landsbygden – har hunnit uttrycka sin frustration kring den 
begränsade licensjakt som kommunicerats av länsstyrelsen i Västmanland. 
Endast 36 vargar ska få skjutas under nästa års licensjakt, vilken begränsats till 
fem län. 

Mot bakgrund av den kraftigt stigande vargpopulationen, vilken sannolikt 
närmar sig 700 individer, är det uppenbart att denna licensjakt inte kommer att 
få större effekt. Vargarna kommer att bli fler och sprida sig ytterligare, och 
deras negativa påverkan på samhället kommer att tillta. Detta trots ett 
regeringsunderlag och en ansvarig minister som väljarna trott skulle agera för 
att begränsa vargens framfart och skadeverkan. 

I egenskap av såväl jägare som skaraborgare är jag personligen djupt kritisk till 
denna snudd på obefintliga skyddsjakt. Jag utgår ifrån att ministern och 
departementet skyndsamt presenterar andra förslag på lösningar för att kraftigt 
reducera vargstammen. Vi har en väljarkår som utgår ifrån att det här ligger 
högt upp på regeringens bord. 

Mot bakgrund av detta önskar jag fråga landsbygdsminister Peter 
Kullgren följande: 

 

Vilka åtgärder avser ministern och regeringen att vidta för att minska 
vargstammen? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-09-25
Besvaras senast
2023-10-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


